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Bijlage 
 

Interne en externe oriëntatie programmaplan 
 
Hieronder staat de input vermeld die benut is voor de acties die in het programmaplan worden 
genoemd. De indeling is gelijk aan de volgorde van het programmaplan. Als er geen tekst vermeld is, 
betekent dit dat dit onderwerp niet expliciet tijdens een inspraakavond naar voren is gebracht. 
 

Openbare Orde & Veiligheid 
Portefeuillehouder: W.J.F.M. van Beek 
Afdelingshoofd: Marc Beerhorst 
 

Inbreng intern 
Algemeen overlast 
Heeft overlast een meer structureel karakter dan vindt overleg plaats tussen o.a. gemeente, politie 
en bewoners/ondernemers. In een dergelijk overleg wordt geïnventariseerd waaruit de overlast 
bestaat, worden afspraken gemaakt op welke wijze politie en gemeente (de inzet van boa’s, 
WhatsApp-groepen nog verder stimuleren etc.) de overlast gaan aanpakken en op welke wijze 
bewoners/ondernemers in deze hun eigen verantwoordelijkheid kunnen nemen. De praktijk leert dat 
deze korte lijnen tussen politie, gemeente en bewoners/ondernemers normaliter leidt tot een 
voortvarende en succesvolle aanpak. De gemeente pakt in deze haar regierol.  
 

Algemeen Evenementen(veiligheid) 
Evenementen en de aandacht voor de evenementenveiligheid vormen een veelzijdig aspect van de 
activiteiten binnen dit programma. Enerzijds staan evenementen synoniem voor het bruisend en 
initiatiefrijke karakter van onze lokale samenleving, anderzijds staat dit thema ook voor de zorg en 
verantwoordelijkheid van het gemeentebestuur. In dit programma wordt evenementen(veiligheid) 
specifiek benoemd, omdat momenteel actief wordt ingespeeld op landelijke ontwikkelingen, lokale 
inzichten en ervaringen, waarmee een herijking van het evenementenveiligheidsbeleid wordt 
uitgewerkt. Nog in 2016 wordt dit opgenomen in de (nieuwe) beleidsnota evenementenveiligheid 
‘Een dijk van een evenement’ waarmee voor de jaren 2017 en verder wordt ingezet op verbetering 
van de lokale dienstverlening, burgerparticipatie en (evenementen)veiligheid. 
 

Evenementen(veiligheid) 
Specifiek 
-Klantvriendelijker procedure en formaliteiten. 
-Eenvoudiger aanvraagprocedure vergunningen. 
-Heldere gemeentelijke website-info gericht op doelgroep van evenementenorganisatie, inclusief een 
publieksversie van de beleidsnota. 
-Actuele evenementenkalender. 
-Gerichte integrale risicobeoordeling en veiligheidsadvisering. 
-Uitwerken van een evaluatiemethode voor betrokken partijen (o.a. organisator, hulpdiensten, 
gemeente) gericht op verdere verbeteringen. 
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Zuideinde 
Specifiek 
Het voornemen is om beginnende initiatieven te ondersteunen rondom het Zuideinde zoals het 
oprichten van een wijkraad. Voordat dit verder vorm krijgt, wordt door de gemeente met 
omwonenden, politie en het Marinapark in 2016 (verder) geïnventariseerd welke vormen van 
overlast precies plaatsvinden (en op welke dagen en tijdstippen) en worden de aangiften en melding 
bij de politie hierbij betrokken. Op basis van deze inventarisatie wordt een gezamenlijke aanpak 
opgesteld en wordt met de betrokken partijen een taakverdeling afgesproken. De uitvoering zal 
doorlopen in 2017 (e.v. indien noodzakelijk).  
 

Obs De Piramide/Singelwijk 
Specifiek 
N.a.v. de overlast door jongeren in de Singelwijk is een plan van aanpak opgesteld. Politie, school, 
woningcorporatie, bewoners en gemeente nemen hierin hun verantwoordelijkheid. De uitvoering 
van dit plan van aanpak staat de komende jaren centraal. Inmiddels is in de Singelwijk een 
buurtcomité opgericht. Het buurtcomité functioneert idealiter als aanspreekpunt voor enerzijds de 
gemeente en politie en anderzijds de bewoners. De verdere ontwikkeling van dit initiatief wordt in 
de toekomst ondersteund en middels periodiek overleg benut. Aangiften en meldingen bij de politie 
worden gemonitord en kunnen leiden tot tussentijdse bijstelling van de aanpak. 
 

Inbreng extern 
Bijdrage participatie (avonden: geen inbreng, hieronder is uit online panel): 
- De stelling ‘Toezicht door buurtbewoners is effectiever dan cameratoezicht’ is gemiddeld 

neutraal bevonden. Sociale controle is goed, op elkaar letten ook, maar alleen toezicht door 
buurtbewoners wordt als onvoldoende beschouwd. Cameratoezicht en toezicht voor 
buurtbewoners kunnen elkaar mogelijk aanvullen. 

- De stelling ‘Als het gaat om veiligheid is preventie belangrijk. Inwoners kunnen hier een actieve -
bijdrage aan leveren (denk aan buurtwachten, WhatsApp-groepen etc.).’ wordt gemiddeld gezien 
onderschreven. Een actieve betrokkenheid bij de buurt als buurtbewoners wordt belangrijk 
gevonden. Sociale controle is één van de meest efficiënte preventie, zo wordt gezegd. 
Kanttekening is dat er minder grip op buurtwachten en WhatsApp-groepen is. Emoties zijn niet 
zichtbaar en er is een risico op ongerichte berichten die een eigen leven gaan leiden. 

 

Inbreng speerpuntenbijeenkomst raad 17 mei 2016 
Tijdens de thema-avond op 17 mei 2016 is dit onderwerp uit het coalitieakkoord niet als specifiek 
aandachtspunt naar voren gebracht. Verbonden aan dit thema is genoemd het veiliger maken van 
oversteekplaatsen (Volendam 80) en de veiligheid in de openbare ruimte (VVD) en het verbeteren 
van de verkeersveiligheid (Zeevangs Belang en GroenLinks). (is eigenlijk verkeer/openbare ruimte, 
maar nu hebben we iets geroepen).  
 

 

Alcoholontmoediging- en drugsbestrijding 
Portefeuillehouder: W.J.F.M. van Beek/ Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marc Beerhorst/Marijke Bekkenkamp 
 

Inbreng intern 
Zie tevens onder Programma Samenleving, alcoholontmoediging en drugsbestrijding 

 
Handhaving drugs/alcohol. 
Algemeen 
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Bij de gemeente Edam-Volendam is een anoniem meldpunt ingesteld voor mogelijke locaties van 
hennepplantages. Verder worden op structurele basis narcoticahonden ingezet in de gemeente. De 
inzet van deze honden heeft ook een groot preventief effect. Voor wat betreft handhaving van de 
Drank- en Horecawet vindt structureel (door boa’s) controle plaats in de openbare ruimte, horeca, 
supermarkten, slijterijen en sportkantines. Het actueel houden van een preventie- en 
handhavingsplan en handhavingsstrategie is daar voorwaardelijk aan. Benadrukt wordt dat opsporing 
en vervolging een exclusieve taak is van het Openbaar Ministerie (OM). Tussen politie, OM en 
burgemeester vindt periodiek overleg plaats in de gezagsdriehoek, op basis waarvan de activiteiten 
op elkaar worden afgestemd. 
 

Specifiek 
De door de gemeente ingehuurde narcoticahonden worden naast het uitgaansgebied ook (openlijk) 
ingezet op strategische andere locaties binnen de gemeente. Bij het dealen in en vanuit woningen 
wordt zowel strafrechtelijk als waar mogelijk bestuursrechtelijk opgetreden. Ten behoeve van het 
bestuursrechtelijke optreden is een afzonderlijk drugsprotocol opgesteld. 
 

Inbreng extern 
Bijdrage participatie:  
- Meer aandacht voor het voorkomen van problemen. 
- Preventie is heel belangrijk 
- Aandacht voor verslavingen belangrijk (waaronder gaming) 
- Meer voorlichting aan ouders nodig 
- Preventie/voorlichting voor jongeren en hun ouders 
- Meldpunt voor drugs en alcoholproblemen 
- Preventie en voorlichting op basisschool 
- Voorlichten van jongeren op scholen, met name 10 tot 13 jaar 
- Subculturen bevorderen 
- Ouders verantwoordelijk stellen voor problemen die jongeren veroorzaken 
- Meer voorlichting, met name ook aan ouders 
- Groepsgedrag doorbreken 
- Sport werkt tegen alcohol en drugs 
- Ouders wijzen op verantwoordelijkheid. Ouders geven soms zelf geen goed voorbeeld 
- Interactieve avonden voor 18-jarigen organiseren, ook voor ouders. Breng de gevolgen onder de 

aandacht 
- Meer begeleiden van kinderen door in alle openheid erover te praten (niet verbieden maar 

sturen) 
- Kinderen ondersteunen om niet te willen drinken 
- Doorbreken van gewoontes, ouders moeten echt nee zeggen 
- Actiever voorlichten aan jongeren en daardoor groepsdruk doorbreken 
- Ouders moeten toezicht blijven houden en zichzelf hier ook bewust van zijn, verantwoording 

moet nog meer bij de ouders komen te liggen. 
- Het gaan om welzijn, en dat is niet alleen economisch 
- Niet alleen aandacht voor drugs en alcohol, maar ook voor social media en gameverslaving 
- Opvoedondersteuning voor ouders 
- Ervaringsdeskundigheid helpt, soms. 
- Gemeente moet een standpunt innemen en dit uitdragen 
- Bij grote evenementen binnen de gemeente op andere manier handhaving, bijvoorbeeld met 

een hond 
- Kijk ook naar alcoholgebruik bij sportverenigingen en treedt met hen in overleg 
- Marketingachtige voorbeelden om ouders te helpen om de kinderen bij de sturen 
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- Preventie, werk aan bewustwording 
- Ouders moeten onderling contact hebben en toezicht houden op bijvoorbeeld het voordrinken 

bij de jeugd thuis 
- Keiharde aanpak, handhaving vanuit de gemeente 
- Meer en strengere controles door de gemeente op bijvoorbeeld drank- en horecavergunningen 
- Meer oor- en oogfunctie van volwassenen die zich tussen de jongere bevindt (barkeepers, 

vrijwilligers) 
- Ervaringsdeskundige inzetten bij zowel gesprekken en evenementen 
- Frisfeest in een kroeg 
- Beloning als stimulering 
- Drugstesten gratis verstrekken 
- Accent op gezamenlijke voorlichting over met name de gevolgen. 
- De stelling ‘Ouders moeten meer hun verantwoordelijkheid nemen bij het ontmoedigen van 

alcoholgebruik, bijvoorbeeld in het geval van ‘thuiszitjes’’ wordt in hoge mate onderschreven. 
Opgemerkt is dat er een goede voorlichting zijn voor volwassenen en jongeren. Daarnaast 
hebben ouders verantwoordelijkheid inzake het opvoeden en begeleiden van hun eigen 
kinderen. Spreek de intrinsieke motivatie van jongeren aan zodat overmatig alcoholgebruik 
wordt verminderd. 

 

Inbreng speerpuntenbijeenkomst raad 17 mei 2016 
Tijdens de thema-avond is dit onderwerp uit het coalitieakkoord genoemd als belangrijk om in 
gesprek te blijven, maar wordt niet als speerpunt en prioriteit bestempeld  
 

 

Dienstverlening  
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Marc Beerhorst/Vienna van Megen. Mogelijke verdere aanvulling vanuit Vienna 
(project digitalisering)? 

 
Inbreng intern 
Op 1 januari 2016 zijn de gemeenten Edam-Volendam en Zeevang tot een nieuwe gemeente 
gefuseerd. Voor de nieuwe gemeente is een Dienstverleningsconcept opgesteld. Dit nieuwe 
Dienstverleningsconcept kan (tezamen met de geformuleerde visie op de nieuwe gemeente en de 
Besturingsfilosofie) als een richtinggevend visiedocument worden beschouwd voor de 
doorontwikkeling c.q. optimalisatie van de Dienstverlening (waaronder het Klant Contact Centrum) in 
de nieuwe gemeente. Dienstverlening betreft de gehele organisatie en er wordt dan ook gekozen 
voor een brede benadering (waarin bijvoorbeeld ook gedrag en houding aan de orde komen). Een 
projectmatige insteek waarbij alle gemeentelijke afdelingen zijn betrokken ligt dan ook voor de hand. 
Burgers, ondernemers etc. worden nauw betrokken. 
 
Middels een projectmatige insteek wordt de Dienstverlening (waaronder het KCC) de komende jaren 
kwalitatief naar een hoger plan getild. De start van de nieuwe gemeente is hier een juist moment 
voor mede gezien de inhoud van het nieuwe dienstverleningsconcept. Er wordt gestart met een 
zogenaamde externe onafhankelijke 0-meting waarin de huidige situatie wordt beschreven. Een 0-
meting geeft de gelegenheid eerst goed na te gaan wat na de fusie de huidige uitgangssituatie is (qua 
resultaten/prestaties etc.), wat hierop gebaseerde veranderdoelen kunnen zijn en op welke manier 
deze doelen het beste behaald kunnen worden. Het perspectief van de burger speelt hier een zeer 
belangrijke rol bij.  
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Na de 0-meting zal een ontwikkelscenario (‘stip op de horizon’) worden geschetst incl. de 
consequenties qua huisvesting (lange termijn), digitalisering, ‘het Nieuwe Werken’ en personeel/ 
organisatie. In het ontwikkelscenario (de te benoemen ambitie) zal de link worden gelegd naar ‘wie 
we als gemeente willen zijn’ (door bijvoorbeeld te verwijzen naar de Kernwaarden, bepaalde 
elementen uit de Visie etc.). Het uitgangspunt is ‘dienstverlening’ zo veel mogelijk te digitaliseren 
waarbij persoonlijke fysieke dienstverlening wel blijft bestaan. 
 
Een onderdeel van deze verbeterslag is het inzichtelijk maken van wat burgers en ondernemers van 
de gemeente mogen verwachten, doen wat wordt beloofd en aansluiten bij de behoefte van burgers 
en ondernemers.  Het onderhavige project start in 2016 en loopt door tot eind 2018. Een doorloop 
van enkele jaren is bij dergelijke grootschalige projecten (waarbij gedrag & houding een rol spelen) 
niet vreemd. 
 

Inbreng extern 
Bijdrage participatie:  
- Klantgerichtheid richting ondernemers 
- Eerder betrekken bij besluitvorming en serieus nemen 
- Toegankelijkheid gemeentelijke gebouwen verbeteren 
- Denken in mogelijkheden 
- Verbetering communicatie tussen gemeente en organisaties, kortere lijnen, laagdrempelig 
- Inwoners en belangengroepen meer in het voortraject van beleidsvorming betrekken; 
- Regiefunctie/rol van de gemeente strakker invullen 
- Verbetering communicatie ambtenaren onderling 
- Goede bereikbaarheid vooral online en tijdige terugkoppeling 
- Klantvriendelijkheid voorop 
- Betere en snellere terugkoppeling van de afhandeling van brieven, vragen, offertes e.d. 
- Behoud van het inlooppunt of wijksteunpunt in Oosthuizen 
- Ontvangstbevestiging en snelle reactie/opvolging 
- Track and trace 
- Zoeken naar oplossingen, meedenken met de burger 
- De dienstverlening moet voor alle burgers goed toegankelijk zijn 
- Maatwerk 
- Centrale afhandeling vragen 
- Klanten wijzen op de mogelijkheden 
- Verdere uitbouw van de buurtpreventie, de buurtapp. 
- Bereikbaarheid van de gemeente is goed. Lijnen zijn kort en het directe contact is prettig. 
- Heb bij digitalisering en dienstverlening oog voor ouderen 
- Faciliteren van buurtapps. 
- Sinds de fusie zijn niet alle medewerkers bekend met bijvoorbeeld de situatie in Zeevang 
- Er moet een betere één loketfunctie komen 
- Digitale dienstverlening verbeteren en toegankelijk maken voor iedereen 
- De loketmedewerker dient voldoende deskundig te zijn en de gelegenheid te hebben om vragen 

te behandelen of het achterliggende probleem te achterhalen en hulp voor aan te bieden 
- Dossiervorming voor de loketfuncties, dat wil zeggen, veel gestelde vragen documenteren 
- Juiste man op de juiste plaats in de vorm van iemand met de juiste expertise inhuren/aannemen 

of bijscholen die vragen kunnen beantwoorden en beslissing mogen nemen 
- Behoud loketfunctie in voormalig Zeevang 
- Vergunning verandering makkelijk maken 
- Periodiek evalueren van functioneren van de dienstverlening 
- Volgen van de vragen aan het loket 
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- Er is bij de ambtenaren een hoog ambitieniveau, het zijn meedenkers, samenwerkers en 
meewerkers 

- Medewerkers opleiden 
- De stelling ‘De huidige dienstverlening van de gemeente Edam-Volendam is goed. Bij de 

dienstverlening is digitaal de basis, echter persoonlijke dienstverlening (fysiek contact) mag niet 
verdwijnen’ wordt geheel onderschreven. Opgemerkt wordt dat de gemeente kan helpen bij het 
invullen van aanvraagformulieren, en dat fysiek contact, bijvoorbeeld bij acute problemen nodig 
blijft met behulp van bijvoorbeeld tafelgesprekken, huisbezoeken en loketten. Er moet altijd een 
persoonlijk aanspeekpunt zijn in gevallen waarin iets niet digitaal afgehandeld kan worden. 

 

Inbreng speerpuntenbijeenkomst raad 17 mei 2016 
In ieder geval geeft de raad aan inspraak voorafgaande aan de gemeentelijke besluitvorming 
belangrijk te vinden. Tijdens de thema-avond is het onderwerp ‘dienstverlening’ genoemd als 
speerpunt met prioriteit. De dienstverlening aan burger en ondernemer moet verbeterd worden 
(VVD, CDA, Lijst-Kras). De ondernemer mag meer ruimte krijgen (CDA). Ook de 
ambtenarenhuisvesting is meermaals als prioriteit genoemd (VVD en GroenLinks). 
 

 

Intergemeentelijke samenwerking  
Portefeuillehouder: Hans Schütt, Wim Runderkamp, Albert Koning 
Programmamanager: Dick Hendriks 
 

Inbreng intern 
De intergemeentelijke samenwerking (ISW op Waterlands schaal en MRA op stadsregio) richt zich 
vooral op de terreinen van ruimtelijk ordening, landschap, verkeer en vervoer en economie. Voor 
wat betreft de ruimtelijke ordening wordt er gewerkt aan de vorming van een woningmarktregio. 
 

Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 
 
A. Vanuit de Stadsregio ligt er een opgave om in de regio ± 250.000 woningen te realiseren. 

Waar komen deze woningen en hoe gaat Edam-Volendam daarmee om? 
B. Meepraten over grote projecten (woningbouw, aanleg van wegen, ophogen dijken etc) 
 
Vanuit de intergemeentelijke samenwerking wordt een woningmarktregio geformeerd waarin dit 
onderwerp wordt meegenomen en ontwikkelt. 

 

Inbreng gemeenteraad 
C. betaalbare woningen voor iedereen 
D. meer huurwoningen voor bewoners en vluchtelingen (statushouders) 

 

 
Grondzaken 
Portefeuillehouder: Albert Koning (grondexploitaties), Wim Runderkamp (grondzaken) 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
De notagrondbeleid bepaalt in belangrijke mate de wijze waarop de gemeente Edam-Volendam 
invulling geeft aan de uitvoeringsstrategie voor het gemeentelijk grondbeleid. 
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De Nota grondbeleid is in 2011 vastgesteld. Hierin is een groot aantal zaken vastgelegd waaronder: 
doelstelling nota grondbeleid, actief of passief grondbeleid, strategische verwervingen, 
opslagfondsen, verwerving, beheer, uitgifte, kostenverhaal, etc. Als gevolg van ontwikkelingen zal 
deze nota in de komende coalitieperiode worden geactualiseerd. 
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 
- Braakliggende terreinen gebruiken of inrichten. Aanpakken! 

 
Dit heeft doorlopend de aandacht en waar nodig en mogelijk wordt ingegrepen. 

 

 

Lange Weeren 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
De status van project Lange Weeren is dat deze reeds gestart. Overleg met de ontwikkelaar en de 
overige betrokken partijen zijn gaande. 
 

 

Monumentenbeleid 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
De start van dit onderdeel staat gepland voor 2017. De verordening en het erfgoedbeleid zullen 
geharmoniseerd worden. De huidige regeling in bestemmingsplannen zullen tegen het licht worden 
gehouden wegens het ingewikkelde karakter. 
 

 

Bescheiden woningbouw in alle kernen 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng gemeenteraad 
A. Betaalbare woningen voor iedereen  
B. Meer huurwoningen voor bewoners en vluchtelingen  

 

 

Herontwikkelingen voormalige Tase-terrein 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
Visievorming: 2016-2017 

 

 

17. Herontwikkelingen voormalig Korsnäss-terrein 
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Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
BPD is in deze initiatiefnemer en leidend. De gesprekken met de ontwikkelaar BPD zijn opgestart. 
Getracht om tot een spoedige realisatie te komen.. 

 

 

Herontwikkelingen 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 

 

1. Inbreng intern 
De gemeente streeft naar een kwalitatief hoogwaardige leefomgeving voor haar inwoners en 
bedrijven, waarbij er oog wordt gehouden voor de juiste balans tussen wonen, werken, 
recreëren en verblijven. Afwegingen van belangen vindt plaatst als het gaat om aanpassingen in 
het gebruik en bebouwingsmogelijkheden van gronden en opstallen. In deze belangenafweging 
wordt rekening gehouden met haar inwoners, bedrijven, ontwikkelaars en overige deelnemers 
en wordt gewerkt aan een actuele gemeentelijke structuurvisie en bestemmingsplannen. Bezien 
zal worden wat de mogelijkheden zijn ten aanzien van flexibel bestemmen c.q. flexibele 
bestemmingsplannen, alsmede de voors en tegens van zodanige bestemmingsplannen. 

 

2. Inbreng extern 
A. In de oude kommen moet juist maatwerk voor ontwikkelingen toegepast worden. Hier 

kunnen uniforme regels juist voor tegenstrijdigheden zorgen. Echter dient alles goed in 
regelgeving vertaald te worden. Niet minder strenge regels, maar wel duidelijke en 
begrijpend regels. 

B maatwerk, afgestemd op behoefte en maatschappelijke ontwikkelingen. 
C. Met meer ruimte krijgt men in ieder geval geen eenheidsworsten 

 

 

Economische zaken 
Portefeuillehouder: Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
Het economisch platform als klankbord wordt verder opgezet en uitgebouwd. 
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie 

1. Klantgerichtheid richting ondernemers; 
2. Grote bedrijven i.v.m. werkgelegenheid behouden en aantrekken; 
3. Stakeholders samenwerking samen met gemeente als businesspartner. 
 

Ad A Dit geeft doorlopend de aandacht. 
Ad2. B. Dit is reeds meegenomen in ontwikkeling Oosthuizerweg en de 
bedrijventerreinenvisie 

 

 



 

9 
 

Programmaplan 2017-2022 

Wonen & Volkshuisvesting 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 

 

1. Inbreng intern 
De woonvisie wordt opgesteld en het woningbehoefteonderzoek wordt herijkt. Als de woonvisie 
gereed is, worden door de Wooncompagnie en Vooruitgang voorstellen gedaan voor  
prestatieafspraken.  
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 
Braakliggende terreinen gebruiken of inrichten. Aanpakken! 
 
Dit heeft doorlopend aandacht. Waar nodig en mogelijk zal er worden ingegrepen. 
 

 

Evenwichtige woningvoorraad 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

 
Vastgoed 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

 

Historische scheepswerf 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek (algemeen), Hans Schütt (businessdeal), Albert Koning  
(bouwen) 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

 

Toerisme en recreatie 
Portefeuillehouder: Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
De vastgestelde toeristische visie dient te worden uitgewerkt in concreet beleid c.q. concrete 
beleidsvoornemen. 

  
2. Inbreng extern 

Bijdrage participatie 
A. Verkeer en vervoer 

- Fietsroutes voorbij het 3e klaphek 
- Fietsroutes en fietsfaciliteiten verbeteren 
- P+r in Edam, waar auto's en bussen kwijt kunnen 
- Parkeren touringcars in Edam moet beter geregeld worden 
- Witte fietsen plan bij p+r 

B. Verblijf 



 

10 
 

Programmaplan 2017-2022 

- Verbinden van het toerisme van Volendam, Edam en Zeevang, zodat toeristen de 
bezoeken gaan combineren en daardoor langer blijven 

- Volendam is een centrale plek om te verblijven en dan de regio te bezoeken 
- kleinschalige overnachtingsmogelijkheden meer promoten 
- Bed en breakfast uitbreiden 
- Camperplaatsen uitbreiden 
- Avondprogramma met overnachting aanbieden. 
- Richten op fietstoerisme/overnachting arrangementen ontwikkelen 

C. (Vormen van) Recreatie 
- Natuurrecreatie meer promoten. 
- Dijkversterking positief gebruiken voor toerisme/recreatie 
- Klederdracht in het straatbeeld 
- Uniek aan de gemeente is het uitzicht op het markermeer en gouwzee, meer benutten 

(denk aan terrassen, strand, boulevard creëren etc) 
- Dagrecreatie: natuur in Zeevang, cultuur in Volendam en culinair in Edam (niet persé in 

die volgorde). 
- Kunst spaander meer bekend maken 
- Periodiek terugkerend evenement in Volendam, net als de kaasmarkt 
- Een historische botterwerf mat rondvaartboten (van Marinapark naar haven vervoeren, 

visserij uitleggen aan toeristen middels bottertochten op het meer; 
- Rondvaart route Volendam en Edam plus een stukje van de polder meenemen; 
- Groei bezoekers mag niet leiden dat er overlast voor bewoners ontstaat; 

D. Overlast/ Kwaliteit 
- Balans tussen optimalisering en overlast. Upgraden naar verblijfsaccommodaties. 
- Verspreiden attractieve locaties. Goede sturing en begeleiding van de toerist in               
openbaar gebied. 
-  Faciliteiten voor bussen realiseren, toiletten, doordacht masterplan maken, mag geld 

voor gevraagd worden. 
- Kiezen voor kwaliteit 
- Geen tweede Valkenburg, kiezen voor andere doelgroep 
- Marinapark aanspreken i.v.m. overlast 
- Groei van toerisme mag niet leiden tot meer overlast voor bewoners. 

E. Overige/ diversen 
- Gastheerschap/ professionaliseren VVV 
- Regiopromotie 
- Natuur en duurzaamheid aan toerisme koppelen, modern naast traditioneel 
- Wensen van bewoners zouden leidend moeten zijn bij vernieuwing en verbetering van 

het product 
- Het moet niet zo zijn dat de wensen van bezoekers (toeristen) meer mee zouden 

moeten wegen dan bewoners. Het zijn tenslotte de bewoners die de meeste gevolgen 
ervaren en dat de bezoekers (toeristen) juist komen voor de stad/gemeente zoals die is. 
Het kan wel verbeterd worden op het vlak om de stroom (hoeveelheid) bezoekers zo 
goed mogelijk te reguleren. Het beste van twee werelden dus. 

 
Bovengenoemde letters corresponderen met de letters opgenomen in de tabel. Daarbij wordt nog 
opgemerkt dat A, B, C en E zullen worden meegenomen in de beleidsvoornemens zoals ze hieronder 
staan opgenomen. D heeft voortdurend de aandacht en waar nodig en mogelijk zal worden 
ingegrepen 
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Bedrijfsverplaatsingen 
Portefeuillehouder: Albert Koning 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 

 
Bedrijfsterreinen 
De toekomstvisie op bedrijfsterreinen geldt als richtlijn. 
 

1. Inbreng intern 
Uitgangspunt is dat bedrijvigheid zoveel mogelijk wordt verplaats naar industrieterrein 
Oosthuizerweg, zodat de industrie thans gelegen in woonwijken plaatsmaakt voor meer 
passende ontwikkelingen. 
 

2. Inbreng gemeenteraad 
A. Ondersteuning realisering visie bedrijventerreinen 

 

 

Milieu & Duurzaamheid 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1 Inbreng intern 
Windenergie is een duurzame energie bron die snel veel oplevert. Het Provinciale en gemeentelijke 
beleid biedt thans gen mogelijkheid om (meerdere) grootschalige windmolens binnen onze 
gemeente grens te plaatsen. Echter er zijn ook andere mogelijkheden die voor onze gemeente een 
kans bieden op het gebied van windenergie en waarmee wij een voordeel kunnen behalen, 
bijvoorbeeld door inkoop of deelname in windenergieprojecten buiten de gemeente grens. 
 
Ook op het gebied van gemeentelijke gebouwen valt nog een wereld te winnen. De gebouwen 
gebruiken nu nog veel (fossiele) energie. 
 
Er ligt een plan van aanpak duurzaamheid. De gemeenteraad heeft eerder uitgesproken dat zij meer 
ambitie willen zien, dit volgt ook uit het coalitieakkoord. Het plan van aanpak duurzaam zal dan ook 
worden herzien. Hierin wordt gekeken naar een organisatie brede aanpak. 
 

2. Inbreng extern 
A Voorbeeldfunctie van Gemeente bij duurzaamheid 

B. Willen wij naar een klimaat neutrale gemeente? 
C. Hier valt nog een wereld te winnen. Regie rol van de gemeente noodzakelijk om wildgroei te 

voorkomen. 
D. Maximale bevordering komt de mens en milieu alleen maar ten goede. 
E. Duurzaamheid is een belangrijk thema wat ook op gemeentelijk niveau alle aandacht verdient. 
F. Binnen de gemeenten hebben wij te maken met verschillende mogelijkheden wat betreft milieu 

en duurzaamheid. Bewoners (particulieren) weten zelf heel goed wat zij willen en kunnen 
bereiken op deze onderwerpen. Daarom zijn de initiatieven en ideeën juist goed om te evalueren 
om tot zo efficiënt mogelijke oplossingen te komen. 
 

3. Inbreng gemeenteraad 
G. Duurzaamheid  
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Dijkversterking 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp, Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

Inbreng intern 
De prioriteit ligt bij veiligheid, landschap en verkeer. Uitgangspunt is dat de gemeente alleen betaalt 
voor veiligheid. Het Hoogheemraadschap en de provincie zijn trekker in dit project en bepalend voor 
de planning. De planning van de gemeente volgt derhalve de planning van het HHNK. Dit heeft 
uiteraard zijn weerslag op de planning van de deelprojecten, waarvan de gemeente trekker is. 
Het is een langlopend traject die naar verwachting de gehele coalitieperiode in beslag zal nemen.  
 

Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 
Dijkversterking: hoe wordt het geregeld? 
 

Verkeersontsluitingen Broeckgouw 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 

 
Inbreng intern 
De ontsluiting dient verkeerstechnisch zo optimaal mogelijk te worden aangelegd en zoveel mogelijk 
rekening houdende met de door omwonenden aangevoerde bezwaren, suggesties en opties. 
 

 

Verkeersontsluitingen Dijkgraaf Poschlaan 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

Inbreng intern 
Er is een voorbereidingskrediet beschikbaar gesteld. De kosten voor de realisatie worden gedragen 
door de grondexploitatie Broeckgouw en mogelijk de toekomstige grondexploitatie Lange Weeren. 
De ontwikkeling en realisatie van de 3de Ontsluiting heeft de hoogste prioriteit. 
 

 

Verkeersontsluitingen Waterrijk 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 

 
Inbreng intern 
De ontsluiting van nieuwbouwproject Waterrijk is niet realiseerbaar. Hier zal in de komende 
coalitieperiode geen acties uit voortvloeien. 
 

 

Snel internet 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp, Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
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Het ‘Zeevangse’ deel van dit project loopt. Op dit moment geen uitbreiding naar gebied Purmer in 
verband met de hoge kosten voor de aansluitingen. Wel bewust stilstaan bij dit gebied en verkoop 
CAI in heroverweging nemen. Verkoop CAI maakt overigens deel uit van programma 4. Ruimtelijk 
Beheer. Aandachtspunt: wel bewust stilstaan bij de Purmer, 
 

2. Inbreng gemeenteraad 
- Snel internet, glasvezel in landelijk gebied 
 

 

Natuur & Landschap 
Portefeuillehouder: Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

1. Inbreng intern 
Dit wordt meegenomen bij ruimtelijke ontwikkelingen (waaronder bouwplannen) en 
bestemmingsplanherzieningen. 
 

Inbreng extern 
Bijdrage participatieavonden 
1. Openheid van gebied 
2. Wat groen is groen houden en inzetten op behoud van flora en fauna. Niet alles vol bouwen! 
 
Dit wordt meegenomen bij ruimtelijke ontwikkelingen en bestemminsplanherzieningen. 
 

 

Markten 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

Inbreng intern 
De bestaande marktverordening voor de weekmarkten blijft gehandhaafd. Ter aanvulling: sectie AJZ 
heeft onderzocht  of de weekmarkt in Oosthuizen wellicht onder de standplaatsvergunningen kon 
vallen i.p.v. markt. De conclusie is dat, gelet op jurisprudentie de kramen als weekmarkt moeten 
worden aangemerkt die onder de Marktverordening komen te vallen. 
 
Bij de verplaatsing van de weekmarkt Volendam van de Conijnstraat naar Europaplein en Zeestraat 
dienden alle vaste vergunninghouders verplaatst te worden. Hield in dat er totaal 72 kramen 
geplaatst moesten kunnen worden. In samenwerking met de Centrale Vereniging van Ambulante 
Handel, CVAH, en vooral de expertise van de Hoofd Bedrijfschap Detailhandel, HBD, kwamen wij 
uiteindelijk uit op de huidige opstelling. HBD, sinds 2015 opgeheven, richtte de opstellingen, routing, 
van winkelcentrums, winkelstraten en markten door heel Nederland in. Bijna alle marktopstellingen 
zijn op deze wijze opgesteld. Nadat de markt de eerste maand gestaan heeft op deze locatie is er een 
evaluatie geweest met de middenstanders uit de directe omgeving, waarbij de markt zeer positief 
ontvangen werd. De wens van een aantal middenstanders om de opstelling te wijzigen, met name 
kramen langs de Zeestraat om te draaien, kon tevens in hun ogen in de praktijk niet plaatsvinden. De 
routing en veiligheid komen daarmee in het gedrang.   
 

1. Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 
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Bijdrage participatie: 
 

1. Elke stads of dorpskern dient voldoende faciliteiten te hebben. Markten zijn belangrijke 
ontmoetingsplekken die in sociaal opzicht ook zeer functioneel zijn en behouden moeten 
worden.  

2. Als de markten blijven voorzien in een behoefte van de bewoners, oké. Een markt heeft ook 
een aantrekkingskracht voor winkelend publiek (gunstig voor de middenstand). Markten zijn 
belangrijk voor woongemeenschappen. Markten zijn sociale ontmoetingsplaatsen en ook 
daarom een belangrijk goed. Wellicht kan de invulling/vorm verbeterd worden, het 
betrekken van ondernemers(vereniging), buurten/wijken/burgers zodat behoefte leidend 
wordt.  

 

Noordeinde/Zuideinde 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

1.  Inbreng intern 
Er is op dit moment al een werkgroep in het leven geroepen voor het Noord en Zuideinde. Hierin 
participeren bewoners en ondernemers. 
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 

1. Toeristische wandelroute zichtbaar in de openbare ruimte vanaf de parkeerterreinen.  
2. Groot bord met informatie zodat bezoekers beter verspreid worden. 
3. Beter parkeerverwijssysteem voor toeristisch verkeer. 
4. Bussen parkeren Marinapark 
5.  

 

 

Openbaar vervoer 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

1. Inbreng intern. 
Hier is al regionaal overleg over. De regionale adviescommissie Waterland en de Reizigers Advies 
Raad (RAR) houden zich hier mee bezig. (Zij adviseren onafhankelijk de stadregio Amsterdam op 
basis van de wet personenvervoer). Uiteindelijk besluit het Dagelijks Bestuur van de Stadsregio 
Amsterdam omdat zij concessiebeheerder zijn. 
 

 

Verkeersveiligheid 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

1. Inbreng intern  
Hierover is regelmatig overleg met de fietsersbond (afdeling Edam-Volendam) en de Verkeersouders 
(Scholen) in de gemeente. Deze samenwerkingspartners zijn van groot nut als het gaat om onze 
lokale verkeersveiligheid. Tevens is er overleg met de seniorenraad en sinds kort met de lokale 
Dorpsraden. Tot slot is er een bestaand GVVP welke in 2016/2017 een update krijgt. 
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Vervolgens zal verkeersveiligheid als een van de hoofdthema’s opgenomen worden in het 
Gemeentelijk Verkeer en Vervoersplan. 
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie 
 
      -      Fietsroutes en fietsfaciliteiten verbeteren. 

- De voorrangsregel bij rotondes aanpassen. 
- Veiligheid op veel plaatsen ok. Willekeurige (niet volledig) aandachtspunten: Onduidelijkheid 

t.a.v. toepassen van verkeersregels bij de rotondes in Volendam. In de kern Edam wordt 
aflopende bestrating soms als onveilig ervaren. Dijk Edam-Volendam wordt (ook) door 
fietsers gebruikt, kan onveilige situaties opleveren. Fiets/wandel van Edam naar Volendam is 
smal. 

- De voorrangsregel bij rotondes is afwijkend van wat in Nederland gebruikelijk is. 
Verkeersouders in Edam en Volendam functioneren als ogen en oren voor de 
verantwoordelijke wethouder. Blijven stimuleren. Fietspaden worden niet altijd goed 
onderhouden. Stenen fietspad langs het natuurgebied is een ramp evenals het fietspad langs 
het 't Gouwtje (tussen Trimaran en de Singel). 

- Er zijn te veel plaatsen in de gemeente waarbij de verschillende stromen verkeer (auto's, 
fietsers, voetgangers en zwaar verkeer) samenkomen, maar daar te weinig bewegingsruimte 
is. De kwetsbare groepen (fietsers en voetgangers) dienen op deze plaatsen de mogelijkheid 
te hebben om niet gezamenlijk met het gemotoriseerde verkeer te moeten ‘bewegen’. 
Daarnaast moet zwaar gemotoriseerd verkeer zoveel mogelijk geweerd te worden in zeer 
nauwe situaties (oude stads- en dorpskernen). 

 

3. Inbreng gemeenteraad 
- Fietsvoorzieningen. 
- Onveilige oversteekplaatsen herinrichten. 
- Handhaven verkeersregels en voorkomen van verkeersinfarct op de Julianaweg. 
- Verkeersveiligheid verbeteren meest gevaarlijke zebrapaden.  
- Verkeersveiligheid. 
- Julianaweg/centrum Volendam. 
- Verkeerscirculatie. 
- Aandacht voor voetgangers. 
- Verkeersveiligheid, verkeercirculatie. 

 

 

Parkeren 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

1. Inbreng Intern 
Hiervoor is het Gemeentelijk Verkeer- en Vervoerplan (GVVP) opgesteld. Dit is een beleidsstuk voor 
de komende 5/6 jaar waarin zaken worden opgenomen zoals (bus)parkeren, hoe om te gaan met 
vrachtverkeer, inzet smileys, bewustwordingcampagnes, etc. parallel laten lopen aan de ruimtelijke 
ontwikkelingen. Integraal meedenken met onder andere projectontwikkelaars. (bijvoorbeeld Korsnäs 
terrein). 
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie 
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A. Parkeren in Edam, voor  auto’s en bussen. (Singelweg). Parkeren touringcars in Edam moet 

beter geregeld worden. Camperparkeerplaatsen uitbreiden. 

 In oude kernen zijn te weinig oplossingen voor het parkeren. Door het creëren van 
extra parkeerruimte buiten de oude kernen, kunnen de verkeersbewegingen in de 
oude kernen verminderd worden. Daarnaast zal door beperking van parkeerruimten 
binnen de oude kernen de schoonheid van een oude kom beter uit de verf komen. 

B. Bussen parkeren Marinapark. 
C. . 
D. . 
E. Parkeerbeleid koppelen aan rijrichting van een straat (eventueel  eenrichtingsverkeer 

centrum Edam). 

 Blauwe zone gebied kern Edam uitbreiden, 1 auto per huishouden. Parkeren buiten 
stadskern mogelijk maken. Aandacht voor parkeren van bussen voor de grote kerk in 
Edam. 

 Beter parkeerverwijssysteem voor toeristisch verkeer 
 

3. Inbreng gemeenteraad. 
 

Parkeren Edam. 
-     Parkeerbeleid. 
-     Parkeren uit de kernen van Edam en Volendam. 
-     Parkeren buiten oud Edam. 
-     Parkeergelegenheid entree Volendam en Edam ontwikkelen. 
 
Parkeren bussen Volendam. 
-     Parkeren toeristen. 
 
Parkeren ijsbaan Oosthuizen. 
-      Fietsvoorzieningen. 
 

 

Milieu & Duurzaamheid 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

Inbreng intern 
Zie 26a afd. Ruimtelijke Ontwikkeling. 
 
In alle nieuwbouwwijken ledverlichting aanbrengen. Vervanging oude armaturen  
Doel: energiebesparing en langere levensduur.  
 
In de tractie met betrekking tot de gemeentelijke voertuigen zal daar waar mogelijk worden 
overgestapt op elektrisch rijden. 
 

 

Milieustraten 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
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1. Inbreng intern 
Het gemeentelijk afvalinzamelstation aan de Julianaweg 137 is door de autonome groei van de 
gemeente, veranderde wetgeving in de loop der jaren en de toename van afvalscheiding qua 
inrichting op dit moment onvoldoende. Er is achterstallig onderhoud in de toegangsvoorzieningen 
(hekwerken, poorten en slagbomen) en de verkeersveiligheid is door de toegenomen verkeersdrukte 
niet veilig genoeg te noemen. Om de veiligheid van de medewerkers en het burgerverkeer te kunnen 
waarborgen dient er een grondige herindeling van het terrein en de aanbiedfaciliteiten plaats te 
vinden. Het gemeentelijk inzamelstation langs de Hoornse Jaagweg 2 in Oosthuizen zal in zijn huidige 
vorm blijven bestaan. De bestaande dienstverlening blijft op gehandhaafd. 
 

 

Ondergrondse afvalcontainers 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

1. Inbreng intern 
Gemeentebrede visie opstellen in 2016 voor alle afvalstoffen zoals plastic, papier, glas, restafval etc. 
Vanuit deze verbrede visie kan verdere uitbreiding nieuw areaal ondergrondse inzameling restafval 
en papier  voor de nieuwe gemeente bepaald worden.. Bewonersparticipatie kan van groot nut zijn 
in het voortraject als het gaat om het kiezen van de locaties voor ondergrondse voorzieningen. Actief 
en vooraf betrekken van bewoners bij deze veranderingen in de buurt. 
 
Het (gescheiden) inzamelen, scheiden en afvoeren van afval op een milieutechnisch en financieel 
verantwoorde wijze middels verschillende inzamel- en brengsystemen. 
 

2. Inbreng extern 
Bijdrage participatie: 
Geen vuilnis meer langs de weg, meer rolcontainers en/of ondergrondse containers. 
 
3. Inbreng gemeenteraad 
Afvalcontainers.  
 

 

Europaplein en omgeving 
Portefeuillehouder: Koning/Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 
 

1. Inbreng intern 
Gewerkt gaat worden aan een revitalisering van het Europaplein e.o. waarbij gekeken gaat 
worden naar bestemmingswijzigingen/ - mogelijkheden, terrassen en feitelijke herinrichting. 
Feitelijke herinrichting vindt plaats binnen het programma van Ruimtelijk Beheer. 

 

2. Inbreng extern 
Europaplein of doe het goed of doe niets en parkeer 

 

3. Inbreng gemeenteraad 
Europaplein 
Ontwikkelen Europaplein 
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Schoon en veilig 
Portefeuillehouder: Wim Runderkamp 
Afdelingshoofd: Jaap Leek 

 

1. Inbreng intern 
Hierbij gaan we uit van de hele openbare ruimte: de straat, het openbaar groen, straatmeubilair 
(banken, lantaarnpalen, verkeersborden, palen, fietsenrekken etc.). Daarnaast zijn er de jaarlijkse 
onderhoudsprogramma’s die worden uitgevoerd, voor openbaar groen en wegen schoeiingen, 
bruggen etc.  
 

2 Inbreng extern 
Bijdrage participatie 
 

A. Standaardisatie in materiaalgebruik. 
-     Uniformiteit, bepaalde kwaliteit die in alle kernen wordt gehanteerd geen 

             ratjetoe aan straatmeubilair. 
      -      Inrichting openbare ruimte afstemmen op gebruik. 
 

B. Pellersplein, Meerzijde, Edammerweg betere verlichting. 
-     Betere verlichting in het kader van veiligheid. 
-     Lantaarnpalen schoonmaken. 

 
C. Algeheel onderhoudsniveau sterk verbeteren. 
- Efficiënter organiseren van het onderhoud. 
- Eerder verbeteren van wegen (vb. Schoklandstraat). 
- Fietspad Julianaweg in zeer slechte staat/onveilig. 

 
D. Inspraak Dorpsraden. Inwoners en belangengroepen meer in voortraject van beleidsvorming 

betrekken. 

 
3 Inbreng gemeenteraad. 

 
C.   Veiligheid openbare ruimte, onderhoudstoestand verbeteren. (VVD) 
 

 

 

Multifunctionele Accommodatie (MFA) Oosthuizen 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

Inbreng raadsbijeenkomst: 
Het herbestemmen van de vrijkomende grond bij het cultureel centrum in Oosthuizen is aangegeven 
als aandachtspunt. Ook de herbestemming van het voormalige gemeentehuis in Oosthuizen is 
genoemd.  
 

 

Vluchtelingen 
Portefeuillehouder:Albert Koning/ Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Stefan Steur/ Marijke Bekkenkamp 
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Inbreng raadsbijeenkomst:  
Aandachtspunt is het bestemmen van voldoende huurwoningen voor statushouders. 
 

 
Baanstede 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Werkgeversservicepunt 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Van decentralisatie en transitie naar transformatie 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 
Jeugd: bouwspeelplaats 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

Inbreng raadsbijeenkomst: 
Aandachtspunt is het voorzieningenniveau voor de jeugd van 12 tot en met 18 jaar. De 
bouwspeelplaats is ook aangegeven als belangrijk onderwerp.  
 

 

Sport  
Portefeuillehouder: Hans Schut/Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Toerisme en recreatie 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek/Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Stefan Steur 
 

Inbreng intern 
We streven naar meer harmonie en een langere verblijfsduur.  
 

 

Participatie & dorpsraden  
Portefeuillehouder: Hans Schütt/Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp, Marc Beerhorst 
 

 

Subsidies 
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Portefeuillehouder: Hans Schut/Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Intergemeentelijke samenwerking 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp  
Projectmanager: Dick Hendriks 
 

 

Wonen & Volkshuisvesting 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Zorg 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

Inbreng extern 
Uit de inbreng van inwoners, organisaties en raad blijkt een grote betrokkenheid bij dit onderwerp. 
Aandacht wordt gevraagd voor preventie, inloop, samenwerking, mantelzorgers enzovoorts. Het 
onderzoek naar (versterking van) sociale kracht beoogt versterking van het voorliggende veld en een 
goede afstemming van formele en informele zorg. De rol van de gemeente is luisteren, faciliteren en 
activeren.  
 
In toenemende mate heeft het wijksteunpunt Edam een inloopfunctie voor zowel vrijwilligers, 
mantelzorgers en vergunninghouders. De professionals die aanwezig zijn op die gebieden staan dicht 
bij de doelgroep en met inzet van vrijwilligers wordt veel werkt verzet. Het vinden (en binden) van 
vrijwilligers blijft een voortdurend punt van aandacht. De samenwerking met ‘werk en inkomen’ 
biedt betere mogelijkheden tot participatie. 
 
De vrijwilligers van het project ‘Maak je over mij geen zorgen’ zijn getraind om eenzamen te helpen 
hun netwerk weer op te bouwen en mee te doen. Het project ‘Welkom in de Wijk’ bezoekt mensen 
die nieuw in deze gemeente komen wonen en maakt ze wegwijs in de gemeente als dat gewenst is. 
Vanuit een provinciale subsidie voor ‘domotica’ worden ouderen in deze gemeente gestimuleerd en 
geholpen bij het gebruik van een iPad. 
 
In 2017 volgt een communicatieplan om de bestaande voorzieningen onder de aandacht te brengen. 
 

 

Alcoholontmoediging- en drugsbestrijding 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

Inbreng intern 
Het is wettelijk verplicht om een nota gezondheidsbeleid te schrijven elke 4 jaar vanwege de wet 
publieke gezondheid en het is wettelijk verplicht om een preventie en handhavingsplan te schrijven 
(wegens de drank en horecawet die 1 januari 2014 is ingevoerd).  
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De gemeente Edam-Volendam heeft een nota gezondheidsbeleid 2013-2016. Vanaf 2017 moet er 
nieuw gezondheidsbeleid gemaakt worden. De nota wordt gebaseerd op lokale ontwikkelingen en op 
basis van de landelijke nota gezondheidsbeleid 2016-2019. Hierin staan de volgende uitgangspunten:  

 De gezondheid van mensen bevorderen en chronische ziekten voorkomen door een integrale 
aanpak in de omgeving waarin mensen wonen, werken, leren en leven. 

 Preventie een prominente plaats geven in de gezondheidszorg. 

 Gezondheidsbescherming op peil houden en nieuwe bedreigingen het hoofd bieden. 

 Stabiliseren of terugbrengen van gezondheidsverschillen tussen laag- en hoogopgeleiden. 
 
Om dit te bereiken is een goed stelstel van publieke gezondheid noodzakelijk. Een integrale aanpak 
voor de jeugd en ouderen is van belang alsmede goede informatievoorziening. Een belangrijke rol is 
weggelegd voor gemeenten. 
 
De gemeente Edam-Volendam heeft een preventie en handhavingsplan 2016-2018. Na deze periode 
moet besloten worden wat er in het nieuwe preventie en handhavingsplan komt. 
 

Inbreng extern 
Tijdens de bijeenkomsten werd zorg geuit op het gebied van verslaving. Dit is een blijvend punt van 
aandacht, op het gebied van preventie, voorlichting en handhaving, zowel voor ouders als kinderen 
en hun omgeving. Het preventietraject moet blijvend onder de aandacht worden gebracht. 
 

 

Onderwijs 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Schoolzwemmen 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Onderwijshuisvestingsplan 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Kunst en cultuur 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
 

 

Bibliotheken 
Portefeuillehouder: Gina Kroon-Sombroek 
Afdelingshoofd: Marijke Bekkenkamp 
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Financieel beleid  
Portefeuillehouder: Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Dirk van der Zwaag 
 

 
Risicomanagement 
Portefeuillehouder: Hans Schütt 
Afdelingshoofd: Dirk van der Zwaag 
 
 
 


